
Zápis se schůze Rady BNL 

11. 12. 2016 ve Všechlapech 

Začátek: 16:00 hod. 

Konec: 18:15 hod. 

Přítomní: Jan Trefil, Eliška Kubásková, Lucie Plevková, Martin Zvára, Jiří Balek, Pavel Hrubý, Pavel Hrubý, 

Antonín Hlinský, Miroslav Míka + hosté 

Nepřítomni: Roman Chomický 

 

Program: 

 Zhodnocení ročníku 2016 

 Zhodnocení fungování Rady BNL v r. 2016 

 Představení žadatelů o pořádání soutěže v rámci BNL v r. 2017 

 Hlasování o počtu soutěží v příštím roce 

 Rada odhlasovala pro r. 2017 pořádání 9 kol BNL 

 Žádost SDH Nalžovice zamítnuta – pozdní podání přihlášky a nepřítomnost zástupců na 

schůzi Rady 

 Řešení termínů jednotlivých kol v r. 2017 

 24.6.  Křivsoudov 

 25.6.   Louňovice pod Blaníkem 

 1.7.   Daměnice 

 15.7.   Jankov – noční 

 29.7.   Malovice 

 5.8.   Načeradec – noční 

 26.8.   Zdislavice 

 2.9.   Střezimíř 

 16.9.   Všechlapy 

 

 Hlasování o pořádání slavnostního vyhlášení BNL v r. 2017 

 Žadatelé: SDH Načeradec a SDH Zdislavice 

 Zvolen SDH Zdislavice ( pro 5, proti 3, zdrželi se 1) 

 SDH Načeradec přislíbeno pořádání vyhlášení v r. 2018 

 

 Vznik nové Rady BNL pro r. 2017 

 Pavel Kahoun – SDH Louňovice pod Blaníkem 

 Martin Zvára – SDH Daměnice 

 Jiří Balek – SDH Křivsoudov 

 Jan Trefil – SDH Malovice 

 René Holý – SDH Střezimíř 

 Miroslav Míka – SDH Zdislavice 

 Antonín Hlinský – SDH Načeradec 



 Pavel Hrubý – SDH Jankov 

 Kateřina Škvorová – SDH Všechlapy 

 

 Předsedou Rady zvolen Jan Trefil 

 Místopředsedou zvolen Martin Zvára 

 

 Hlavním sponzorem zůstává nadále Velkopopovický Kozel – zástupcem pro jednání s ním zůstává 

nadále Eliška Kubásková 

 Vyřešit skladování chlazení, stánků, slunečníků, pivních setů apod. 

 

 Rozdělení úkolů členů Rady: 

 Zápisy – M. Zvára, K. Škvorová 

 Medializace – J. Balek, R. Holý, P. Hrubý, P. Kahoun 

 Rozhodčí – M. Míka 

 Finance – A. Hlinský 

 Sponzoring – všichni členi Rady BNL 

 

 Pravidelá aktualizace BNL na webech Firesportu, Hasičská soutěž, Facebook, atd. 

 Řešení možností dotací pro BNL – MŠMT, Hejtman Středoč. kraje, apod. – bude se řešit na dalších 

jednáních Rady 

 Možnost jednotné časomíry na všechna kola BNL – SDH Načeradec – pokud ano – kompletní 

spravování webu BNL + online výsledky na web Ligy – bude řešeno na dalších jednáních Rady 

 Diskuse o znovuzavedení postu hlavního rozhodčího - bude řešeno na dalších jednáních Rady 

 

 Příští setkání Rady BNL 

 29. 1. 2017 v 18 hod. ve Vlašimi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Lucie Plevková 

 


